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Protokół Nr XXXV/09 
sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  
odbytej w dniu 26 maja 2009 roku  

o godzinie 17.00 w Urzędzie Gminy w Czempiniu  
 

 
Obrady rozpoczęto w dniu 26 maja 2009 roku o godzinie 17.00. 
Obrady zakończono w dniu 26 maja 2009 roku o godzinie 18.30.  
W XXXV sesji Rady Miejskiej udział wzięło 14 radnych. 
Ponadto, uczestniczyli w niej: 

• Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew;  
• Skarbnik Gminy Czempiń Halina Łączna; 
• Zastępca Burmistrza Gminy Czempiń Jan Kaźmierczak;   
• Sekretarz Urzędu Gminy w Czempiniu – Aleksandra Marciniak;  
• Radca prawny – Roman Hojan; 
• Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych, 
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Czempiniu,  
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli w Czempiniu, 
• Dziennikarze, 
• Mieszkańcy gminy Czempiń. 

 
Do punktu 1 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz w dniu 26 maja 2009 
roku o godzinie 17.00 otworzył XXXV sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz 
gości oświadczył, Ŝe zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy                    
14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Do punktu 2 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe radni 
Rady Miejskiej w Czempiniu otrzymali porządek obrad XXXV sesji. Do przedłoŜonego 
porządku obrad uwag nie wniesiono.  
 
Porządek obrad przedstawiał się w sposób następujący:  

1. Otwarcie obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu XXXIV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
4. Interpelacje i zapytania radnych.  
5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu gminy 

Czempiń na 2009 rok. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie upowaŜnienia kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej   

w Czempiniu do podejmowania działań wobec dłuŜników alimentacyjnych.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia odrębnej własności lokalu                              

w miejscowości Czempiń.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Czempiń. 
/Bieczyny/. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w Bieczynach dla działki o nr ewid. 51/1.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Czempiń. 
/Borowo/.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w Borowie dla działki o nr ewid. 121.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania Honorowego Obywatelstwa Gminy Czempiń 
Panu Józefowi Świątkiewiczowi.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania medalu „Za zasługi dla Ziemi Czempińskiej” 
Czempińskiemu Towarzystwu Śpiewaczemu „Harfa”.  

14. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie międzysesyjnym. 
15. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z działalności                

w okresie międzysesyjnym.  
16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
17. Wolne głosy i wnioski.  
18. Zakończenie sesji.  

 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 13 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” powołała na sekretarza 
obrad XXXV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej w Czempiniu Przemysława Sztukowskiego.   

 
Do punktu 3 porządku obrad: 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Przemysław Sztukowski 
nadzorujący sporządzenie protokołu z XXXIV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu 
poinformował, Ŝe zapoznał się z protokołem z XXXIV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu, nie 
ma zastrzeŜeń co do jego treści i wnosi do Rady Miejskiej w Czempiniu o przyjęcie go bez 
odczytania.  
  

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych jednogłośnie przyjęła protokół 
z XXXIV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 29 kwietnia 2009 roku.  

 
Do punktu 4 porządku obrad: 
 
Interpelacje zgłosili: 
1. Radny Stanisław Owsianny w sprawie konieczności pilnego wycięcia krzewów i traw, 

które uniemoŜliwiają bezpieczny wyjazd z ulicy Przedszkolnej w Czempiniu na drogę 
Piotrkowice – Czempiń;  

2. Radny Władysław Matysiak w sprawach:  
1) udzielenia odpowiedzi na pytanie, w jakim celu nawoŜona jest ziemia, gruz, materiały 

rozbiórkowe na teren połoŜony przy ulicy Jeździeckiej, Przedszkolnej w Czempiniu – 
mimo tablicy zakazu wywozu; nikt z mieszkańców tej okolicy nie został w tej chwili 
poinformowany w powyŜszej sprawie;  

2) udzielenia odpowiedzi na pytanie, czy ulica Jeździecka i okoliczne są przystosowane 
do przejazdu cięŜkiego transportu i kto naprawi ewentualne uszkodzenia powyŜszych 
ulic; czy powyŜszych informacji nie naleŜy umieszczać w biuletynie lub na stronie 
internetowej Urzędu Gminy w Czempiniu;   

3. Radny Krzysztof Giemza w sprawach:  
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1) wprowadzenia zakazu wyprzedzania na odcinku od drogi nr 5 w Głuchowie za posesję 
Pana Szcześniaka na ulicy Siernickiej w Głuchowie;  

2) ograniczenia prędkości na ulicy Łąkowej w Głuchowie do 20 km/h; 
3) udzielenia odpowiedzi na pytanie, kiedy zacznie się malowanie pasów                            

i wykaszanie poboczy;  
4) udzielenie odpowiedzi na pytanie, czy jest moŜliwy wjazd do Marketu Polo od strony 

Piotrkowic; 
5) udzielenie odpowiedzi na pytanie, co z programem ujednolicenia wywozu nieczystości 

stałych i płynnych; jaka jest jego realizacja;  
6) prośba o szczere wyjaśnienie odezwy do mieszkańców Głuchowa zawartej w dodatku 

do Biuletynu z lutego 2009 roku;  
4. Radny Wojciech Adamski w sprawach:  

1) zgłoszenie do wykonawcy drogi powiatowej Czempiń – Iłowiec konieczności 
usunięcia krzaków pozostawionych wzdłuŜ drogi na wysokości Tarnowa na zakręcie, 
poniewaŜ ograniczają one widoczność i będą stanowiły niebezpieczeństwo dla 
uŜytkowników tej drogi;  

2) zwrócenia się do Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czempiniu w sprawie naprawy 
załamanej studzienki w drodze prowadzącej przez Osiedle Przylesie do Gimnazjum          
w Borowie;  

3) usunięcia krzaków, które rozrosły się bardzo wzdłuŜ płotu parku w Czempiniu przy 
ulicy Borówko Stare, wzdłuŜ drogi powiatowej;  

4) sprawdzenia, czy na terenie gminy Czempiń jest prowadzona przez Zakład 
Gospodarki Komunalnej „akcja” czyszczenia kanalizacji, poniewaŜ mieszkańcy 
zauwaŜyli ostatnio wpuszczanie do kanalizacji zawartości beczkowozów – czy jest to 
woda do płukania, czy spuszczane są ścieki;  

5.   Radny Piotr Wojciechowski w sprawach:  
1) ponowienia wniosku złoŜonego przez Komisję Rewizyjną w sprawie naprawy 

pokrycia studzienki kanalizacyjnej przy budynku na ulicy Parkowej w Czempiniu, jak 
równieŜ brak kratki na wycieraczce przez wejściem do budynku; 

2) ponowienia wniosku w sprawie konieczności usunięcia zwisających gałęzi nad wiatą 
przystankową w Jarogniewicach – podczas silnego wiatru będą one stanowiły 
zagroŜenie dla bezpieczeństwa przebywających tam osób; 

3) udzielenie odpowiedzi na pytanie, kto wydał decyzję na wycięcie drzewa – lipy przy 
Szkole Podstawowej w Borowie. Radny Piotr Wojciechowski wyraził zbulwersowanie 
faktem wycięcia tego drzewa, poniewaŜ za dwa tygodnie miało ono kwitnąć. Zdaniem 
radnego Piotra Wojciechowskiego nie jest to dobry przykład dawany dzieciom, które 
uczą się, Ŝe powinno się „kochać i szanować przyrodę”. Radny Piotr Wojciechowski 
poprosił o wyjaśnienie tej sprawy, poniewaŜ w przeciwnym przypadku zakończy się 
donosem do prokuratury.    

6. Radny Przemysław Sztukowski w sprawach:  
1) wystąpienia do odpowiednich słuŜb gminnych lub powiatowych o uporządkowanie 

poboczy pasa drogi ulicy Kolejowej w Czempiniu z zielska i piasku na odcinku od 
dworca PKP do granic miasta w kierunku Słonina;  

2) udzielenia odpowiedzi na pytanie, czy została przeprowadzona ocena potrzeb napraw 
na ogródku jordanowskim przy ulicy Kuczmerowicza w Czempiniu i czy zostanie 
wykonana konserwacja urządzeń oraz naprawa ogrodzenia;  

7. Radny Jerzy KrzyŜostaniak w sprawach:  
1) załatania dziur na drodze gminnej w Borowie – naprzeciw sklepu spoŜywczego Pana 

Stronki;  
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2) przycięcia krzewów przez zarządcę drogi z Gorzyc do Gorzyczek, które mocno 
zwęŜają pas jedni;  

3) przycięcia Ŝywopłotu przy drodze gminnej w Borowie.  
 
Do punktu 5 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Czempiń na 
2009 rok przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempiń Halinę 
Łączną, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XXXV/202/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 26 maja 2009r.             
zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Czempiń na 2009 rok 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempiń Halinę 
Łączną.  
Uchwała stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 6 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie upowaŜnienia kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej               
w Czempiniu do podejmowania działań wobec dłuŜników alimentacyjnych przedstawionego 
przez Zastępcę Burmistrza Gminy Czempiń Jana Kaźmierczaka, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XXXV/203/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 26 maja 2009r.              
w sprawie upowaŜnienia kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Czempiniu 
do podejmowania działań wobec dłuŜników alimentacyjnych przedstawionej 
przez Zastępcę Burmistrza Gminy Czempiń Jana Kaźmierczaka. 

            Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
Do punktu 7 porządku obrad:  
 
Salę obrad opuścili: radny Krzysztof Giemza, radny Piotr Wojciechowski, wobec czego Rada 
Miejska w Czempiniu obradowała w składzie 12 – osobowym.  
 
Do projektu uchwały w sprawie ustanowienia odrębnej własności lokalu w miejscowości 
Czempiń przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Gospodarki 
Gruntami – Romana Skrzypczaka, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 12 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XXXV/204/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 26 maja 2009r.              
w sprawie ustanowienia odrębnej własności lokalu w miejscowości Czempiń 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Gospodarki 
Gruntami – Romana Skrzypczaka.              

            Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
Do punktu 8 porządku obrad:  
 
Na salę obrad powrócił radny Krzysztof Giemza, wobec czego Rada Miejska w Czempiniu 
obradowała w składzie 13 - osobowym.  
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Do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Czempiń przedstawionego przez 
Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami – Romana Skrzypczaka, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XXXV/205/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 26 maja 2009r.              
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań                       
i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Czempiń przedstawioną 
przez Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami – Romana Skrzypczaka. 

            Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
Do punktu 9 porządku obrad:  
 
Na salę obrad powrócił radny Piotr Wojciechowski, wobec czego Rada Miejska w Czempiniu 
obradowała w składzie 14- osobowym.  
 
Do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w Bieczynach dla działki o nr ewid. 51/1 przedstawionego 
przez Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami – Romana Skrzypczaka, uwag nie 
wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XXXV/206/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 26 maja 2009r.              
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w Bieczynach dla działki o nr ewid. 51/1 przedstawioną przez 
Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami – Romana Skrzypczaka.  

           Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
Do punktu 10 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Czempiń przedstawionego przez 
Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami – Romana Skrzypczaka, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XXXV/207/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 26 maja 2009r. w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Czempiń przedstawioną 
przez Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami – Romana Skrzypczaka.  

           Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 
Do punktu 11 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w Borowie dla działki o nr ewid. 121 przedstawionego 
przez Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami – Romana Skrzypczaka, uwag nie 
wniesiono.  
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Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XXXV/208/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 26 maja 2009r. w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w Borowie dla działki o nr ewid. 121 przedstawioną przez 
Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami – Romana Skrzypczaka.  

           Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
Do punktu 12 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie przyznania Honorowego Obywatelstwa Gminy Czempiń 
Panu Józefowi Świątkiewiczowi wraz z uzasadnieniem wniosku o przyznanie Honorowego 
Obywatelstwa przedstawionego przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu 
radnego Przemysława Sztukowskiego, uwag nie wniesiono.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 13 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podj ęła uchwałę nr 
XXXV/209/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 26 maja 2009r. w sprawie 
przyznania Honorowego Obywatelstwa Gminy Czempiń Panu Józefowi 
Świątkiewiczowi przedstawionego przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej             
w Czempiniu radnego Przemysława Sztukowskiego.  

            Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 
Do punktu 13 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie przyznania medalu „Za zasługi dla Ziemi Czempińskiej” 
Czempińskiemu Towarzystwu Śpiewaczemu „Harfa” wraz z uzasadnieniem wniosku                      
o przyznanie Honorowego Obywatelstwa przedstawionego przez Wiceprzewodniczącego 
Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława Sztukowskiego, uwag nie wniesiono.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XXXV/210/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 26 maja 2009r. w 
sprawie przyznania medalu „Za zasługi dla Ziemi Czempińskiej” 
Czempińskiemu Towarzystwu Śpiewaczemu „Harfa” przedstawionego przez 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława 
Sztukowskiego.  

            Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 
Do punktu 14 porządku obrad:  
 
Do przedstawionej na piśmie przez Burmistrza Gminy Czempiń informacji                               
z działalności w okresie międzysesyjnym oraz wykazu zarządzeń, które stanowią załącznik nr  
11 i 12 do niniejszego protokołu uwag nie wniesiono.  
 
Do punktu 15 porządku obrad:  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe 
w okresie międzysesyjnym brał udział w: 

1. uroczystościach rocznicowych Chóru „Harfa”; 
2. otwarciu boiska w Starych Oborzyskach;  
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3. walnym zgromadzeniu Stowarzyszenia Wspierania Przedsiębiorczości w Kościanie 
wraz z radnym Wojciechem Adamskim;  

4. Powiatowym Święcie Ludowym – PSL – u;  
5. II Majówce Parafialnej w Starym Gołębinie; spotkaniu z lotniarzami podczas XXII 

Mistrzostw Mikrolotowych w Głuchowie; 
Do Rady Miejskiej w Czempiniu wpłynęły pisma:   
6. Generalnego Dyrektora Ochrony Środowiska z dnia 29 kwietnia 2009 roku – stanowi 

załącznik nr 13 do niniejszego protokołu; 
7. Wystąpienie pokontrolne Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 11 maja 2009 roku 

– załącznik nr 14do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe 
zorganizował spotkanie radnych Rady Miejskiej w Czempiniu z projektantem i wykonawcą 
inwestycji budowy sali sportowej przy Gimnazjum w Borowie.  
 
Do punktu 16 porządku obrad: 
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew  udzieliła odpowiedzi na interpelacje: 

1. Radnego Stanisława Owsiannego – interpelacja zostanie przekazana do zarządcy 
drogi;  

2. Radnego Władysława Matysiaka – szczegółowa odpowiedź zostanie udzielona na 
piśmie;  

3. Radnego Krzysztofa Giemzy w sprawach:  
•••• wprowadzenia zakazu wyprzedzania na odcinku od drogi nr 5 w Głuchowie za 

posesję Pana Szcześniaka na ulicy Siernickiej w Głuchowie – interpelacja zostanie 
przekazana do Zarządu Dróg Powiatowych w Kościanie;  

•••• ograniczenia prędkości na ulicy Łąkowej w Głuchowie do 20 km/h – Burmistrz 
Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe na wszystkich drogach gruntowych jest ten 
sam problem – jeśli nie są wyrównane, to narzeka się na cięŜkie warunki do jazdy, 
jeśli natomiast są wyrównane, to powoduje to szybszą jazdę kierowców;  

•••• udzielenia odpowiedzi na pytanie, kiedy zacznie się malowanie pasów                            
i wykaszanie poboczy - Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe interpelacja 
zostanie przekazana do zarządców dróg;   

•••• udzielenie odpowiedzi na pytanie, czy jest moŜliwy wjazd do Marketu Polo od 
strony Piotrkowic - Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe interpelacja 
zostanie przekazana do zarządcy drogi;  

•••• udzielenie odpowiedzi na pytanie, co z programem ujednolicenia wywozu 
nieczystości stałych i płynnych; jaka jest jego realizacja - Burmistrz Dorota 
Krystyna Lew wyjaśniła, Ŝe regulamin ten jest przygotowywany dla szesnastu 
gmin i trudno było wyłonić wykonawcę, który podejmie się realizacji tego 
zadania; firma TEW wyłoniła takiego wykonawcę, jednakŜe nie doszło do 
podpisania umowy z nim, poniewaŜ okazało się, Ŝe firma ta nie zna najnowszych 
uregulowań prawnych dotyczących gospodarki odpadami, dlatego teŜ podpisano 
umowę z inną firmą i prace trwają; w momencie, kiedy regulamin ten powstanie, 
Rada Miejska w Czempiniu otrzyma do podjęcia projekt uchwały przyjmujący ten 
regulamin; 

•••• prośba o szczere wyjaśnienie odezwy do mieszkańców Głuchowa zawartej w 
dodatku do Biuletynu z lutego 2009 roku - Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
wskazała, Ŝe w biuletynie mieszkańcy otrzymali kwintesencję informacji na temat 
budowy drogi w Głuchowie i wiedzą, jakie środki z budŜetu gminy na ten cel 
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zostały przeznaczone. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe fakt, iŜ droga 
ta powstała jest najwaŜniejszy i wszyscy powinni się z niego cieszyć.  

8. Radny Wojciech Adamski w sprawach:  
•••• zgłoszenie do wykonawcy drogi powiatowej Czempiń – Iłowiec konieczności 

usunięcia krzaków pozostawionych wzdłuŜ drogi na wysokości Tarnowa na zakręcie, 
poniewaŜ ograniczają one widoczność i będą stanowiły niebezpieczeństwo dla 
uŜytkowników tej drogi - Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe zwrócą 
się telefonicznie do zarządy drogi z prośbą o pilne zajecie się tą kwestią;  

•••• zwrócenia się do Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czempiniu w sprawie naprawy 
załamanej studzienki w drodze prowadzącej przez Osiedle Przylesie do Gimnazjum          
w Borowie - Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe po sprawdzeniu 
sprawy zostanie udzielona informacja;  

•••• usunięcia krzaków, które rozrosły się bardzo wzdłuŜ płotu parku w Czempiniu przy 
ulicy Borówko Stare, wzdłuŜ drogi powiatowej - Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
wskazała, Ŝe Urząd Gminy zwróci się do zarządcy drogi oraz właściciela pałacu                   
o uporządkowanie pobocza;  

•••• sprawdzenia, czy na terenie gminy Czempiń jest prowadzona przez Zakład 
Gospodarki Komunalnej „akcja” czyszczenia kanalizacji, poniewaŜ mieszkańcy 
zauwaŜyli ostatnio wpuszczanie do kanalizacji zawartości beczkowozów – czy jest to 
woda do płukania, czy spuszczane są ścieki - Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
wskazała, Ŝe sprawa ta zostanie przez nią zbadana i odpowiedź udzielona zostanie na 
piśmie.  

9.   Radny Piotr Wojciechowski w sprawach:  
•••• ponowienia wniosku złoŜonego przez Komisję Rewizyjną w sprawie naprawy 

pokrycia studzienki kanalizacyjnej przy budynku na ulicy Parkowej w Czempiniu, jak 
równieŜ brak kratki na wycieraczce przez wejściem do budynku - Burmistrz Dorota 
Krystyna Lew wskazała, Ŝe sprawa ta zostanie sprawdzona;  

•••• ponowienia wniosku w sprawie konieczności usunięcia zwisających gałęzi nad wiatą 
przystankową w Jarogniewicach – podczas silnego wiatru będą one stanowiły 
zagroŜenie dla bezpieczeństwa przebywających tam osób - Burmistrz Dorota 
Krystyna Lew wskazała, Ŝe sprawa ta zostanie sprawdzona; 

•••• udzielenie odpowiedzi na pytanie, kto wydał decyzję na wycięcie drzewa – lipy przy 
Szkole Podstawowej w Borowie. Radny Piotr Wojciechowski wyraził zbulwersowanie 
faktem wycięcia tego drzewa, poniewaŜ za dwa tygodnie miało ono kwitnąć. Zdaniem 
radnego Piotra Wojciechowskiego nie jest to dobry przykład dawany dzieciom, które 
uczą się, Ŝe powinno się „kochać i szanować przyrodę”. Radny Piotr Wojciechowski 
poprosił o wyjaśnienie tej sprawy, poniewaŜ w przeciwnym przypadku zakończy się 
donosem do prokuratury -  Burmistrz Dorota Krystyna Lew wyjaśniała, Ŝe wszystkie 
decyzje w Urzędzie Gminy w Czempiniu są podpisywane przez burmistrza albo przez 
osobę do tego upowaŜnioną; decyzji dotyczących wycinki drzew jest bardzo duŜo, 
dlatego bliŜsze informacje zostaną udzielone, kiedy sprawa zostanie sprawdzona               
w referacie;     

10. Radny Przemysław Sztukowski w sprawach:  
•••• wystąpienia do odpowiednich słuŜb gminnych lub powiatowych o uporządkowanie 

poboczy pasa drogi ulicy Kolejowej w Czempiniu z zielska i piasku na odcinku od 
dworca PKP do granic miasta w kierunku Słonina - Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
interpelacja zostanie przekazana do zarządcy drogi;  

•••• udzielenia odpowiedzi na pytanie, czy została przeprowadzona ocena potrzeb napraw 
na ogródku jordanowskim przy ulicy Kuczmerowicza w Czempiniu i czy zostanie 
wykonana konserwacja urządzeń oraz naprawa ogrodzenia - Burmistrz Dorota 
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Krystyna Lew wyjaśniła, Ŝe co roku jest przeprowadzana konserwacja ogródka 
jordanowskiego, natomiast informacja w jakim zakresie jest przeprowadzana zostanie 
udzielona na piśmie.  

 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe w dniu 5 maja 2009 roku otrzymała 
promesę na środki na salę sportową przy Gimnazjum w Borowie w wysokości 1 500 000 zł, 
zaś w dniu 26 maja 2009 roku otrzymała informację, Ŝe środki te zostaną przekazane                   
w dwóch transzach: w 2009 roku 1 135 000 zł, w 2010 roku – 361 000 zł. Burmistrz Dorota 
Krystyna Lew poinformowała, Ŝe wniosek o przyznanie tych środków musi zostać złoŜony do 
30 czerwca 2009 roku.       
 
Do punktu 17 porządku obrad: 
 
W wolnych głosach i wnioskach:  
 
Radny Maciej Głochowiak zgłosił konieczność wymiany lub uaktualnienia drewnianej 
tablicy informacyjnej na Rynku w Czempiniu, poniewaŜ informacje na niej zawarte są 
nieaktualne. 
 
Radny Krzysztof Giemza wskazał, Ŝe jest zadowolony ze zrealizowania drogi w Głuchowie, 
jednakŜe nie cieszy go treść artykułu w Biuletynie i treść tego artykułu „go ubodła”. Radny 
Krzysztof Giemza wskazał, Ŝe gdyby nie pieniądze z Agencji Nieruchomości Rolnych Skarbu 
Państwa, to droga ta nie powstałaby. Radny Krzysztof Giemza wskazał, Ŝe w artykule tym 
powinno podziękować się radnym poprzedniej kadencji i radnym obecnej kadencji, poniewaŜ 
z obecnej treści wynika, Ŝe tylko Pani Burmistrz przyczyniła się do realizacji tej drogi. 
Zdaniem radego Krzysztofa Giemzy udział Pani Burmistrz był najmniejszy, poniewaŜ to 
Rada Miejska obecnej i poprzedniej kadencji zobowiązała ją do takich, a nie innych 
czynności. Radny Krzysztof Giemza wskazał, Ŝe w tym artykule zapisano, Ŝe z ARSP 
pozyskano 180 000 zł, jednakŜe „wypadałoby moje nazwisko tam wymienić”, poniewaŜ tych 
pieniędzy nie załatwił nikt inny jak radny Krzysztof Giemza oraz Sołtys Marek Leśny. Radny 
Krzysztof Giemza wyraził pogląd, Ŝe takie działanie jest rozpoczęciem kampanii wyborczej 
na następną kadencję. Radny Krzysztof Giemza wskazał, Ŝe dowodem tego, iŜ droga jest 
wybudowana dzięki społecznym działaniom, jest kosztorys prac, który został wykonany na 
prośbę społecznego komitetu, którego celem było pobudowanie drogi. Radny Krzysztof 
Giemza poprosił, aby na przyszłość „pisać i mówić szczerze”.  
 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew podkreśliła, Ŝe w artykule jest wyraźnie napisane kto i kiedy 
jakie czynności podejmował, tymczasem bez przejęcia drogi przez gminę nie byłoby moŜliwe 
uzyskanie Ŝadnych środków od Agencji, poniewaŜ Ŝaden społeczny komitet takich środków 
nie mógłby otrzymać. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe nikomu nie odejmuje 
zasług, poniewaŜ wszyscy mają swój udział w tym, Ŝe droga ta jest wykonana.       
 
Radny Krzysztof Giemza zaapelował, aby Burmistrz nie sugerowała, Ŝe to Agencja 
Nieruchomości Rolnych Skarbu Państwa sama zgłosiła inicjatywę oddania tej drogi gminie, 
poniewaŜ gdyby nie społeczny komitet, to nie doszłoby do tego.  
 
Do punktu 18 porządku obrad:  
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny 
Krzysztof Sankiewicz zamknął obrady. 
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